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Žiadosť o finančný príspevok na riešenie tohto problému podala mestská časť prostredníctvom 
Rady vlády Slovenskej republiky pre prevenciu kriminality na Ministerstvo vnútra SR.  

BRATISLAVA 26. februára (WEBNOVINY) - Bratislavská Petržalka chce riešiť problém s 
odhodenými injekčnými striekačkami, ktoré ohrozujú najmä deti na ihriskách a pri lavičkách.  

Pri ich odstraňovaní sa tiež môžu infikovať tí, ktorí ich zbierajú, problém vzniká aj pri nakladaní s 
nimi, keďže ich nie je možné likvidovať ako bežný odpad.  

Petržalka preto využila možnosť podať žiadosť o finančný príspevok na riešenie tejto problematiky. 
Projekt Bezpečnosť obyvateľov a prostredie bez drog a ihiel pomáha pri technickom zabezpečení 
materiálu pre zber pohodených injekčných striekačiek a zároveň informuje obyvateľov o tejto 
problematike, informovala petržalská hovorkyňa Mária Grebeňová-Laczová.  

"Ide nám o dosiahnutie slušného, zdravie a život neohrozujúceho životného priestoru najmä pre 
najmenších Petržalčanov, ktorí môžu byť vystavení riziku ohrozenia zdravia," hovorí starosta 
Petržalky Vladimír Bajan.  

Od obyvateľov očakáva, že budú nahlasovať lokality, kde sa striekačky našli. V réžii miestneho 
podniku Verejnoprospešné služby by tiež mohla vzniknúť pravidelná kontrolná skupina, čo by malo 
viesť k zvýšeniu bezpečnosti obyvateľov Petržalky. Žiadosť podala mestská časť prostredníctvom 
Rady vlády Slovenskej republiky pre prevenciu kriminality na Ministerstvo vnútra SR. Výsledky 
prebiehajúceho hodnotiaceho procesu by mali byť známe do mája.  

 


